

代理商品介绍 Introduction of products

工具机 Machine tool



铣床、加工中心等，金属切割，磨成加工机器。
We provide milling machine, machining center, processing machines which is girding metal.



锻压机 Press machine



高速精密锻压 Precision press AIDA ENGINEERING, LTD.
by AIDA ENGINEERING
液压机，伺服压力机，转印机等，还代理机器周边的装置
We provide oil hydraulic press, servopresses, transfer unit, and also various peripheral equipment.

产业用机械设备 Industrial Machinery



射出成型机周边装饰 取出装置 STAR CO.,LTD

射出成型机，周边装置，各种自动控制装置和自动化程序等多彩设备。
压缩弹簧，拉伸弹簧等，各种自动装置。
We provide molding machines, peripheral equipment, various robots and automatic machines.
In addition we provide coiling machines for compression springs and extension springs.



弹簧制造设备 卷取机 株式会社板屋制作所制造
Coiling Machine for compression springs
by ITAYA MFG.

Peripheral equipment for the molding machine
(traverse robot) by STAR SEIKI

金属模具材料 Metal mold material



标准模座 日本金型材株式会社
Mold base by JAPAN MOLD STEEL



标准·特注金属板
Plate machining
by Daido Die&Mold Steel Solutions

用于金属模具的标准模座，精密五金冲压模座产品开始，后续有热处理·表面处理等，根据客户的需求特殊产品也可以对应。
This enables you to offer us your moldbase, disets, including heat treatment and surface treatment, freely to best suit your needs.